Villa du Morne d'Orange - Martinique - Saint-Pierre

From 270.0 €/ night - 3 bedroom(s) - 2 bathroom(s)







Cette maison de vacances est une villa d'exception avec piscine située sur les hauteurs de Saint Pierre sur la cote nord
caraibe de la Martinique.

Disposant de trois chambres climatisées, dont deux chambres doubles et une chambre d'enfants (4 lits) et deux salles de
bain, elle peut accueillir jusqu'a 8 voyageurs.

Une cuisine toute équipée et un salon lumineux avec TV completent 'aménagement intérieur.

Le grand jardin face a la mer offre de beaux arbres fruitiers et un grand espace de détente.

Une grande terrasse en L, autour de la piscine, offre différents espaces de détente et un coin repas face a la mer

This vacation home is an exceptional villa with swimming pool located on the heights of Saint Pierre on the north Caribbean
coast of Martinique.

With three air-conditioned bedrooms, including two double bedrooms and a children's bedroom (4 beds) and two bathrooms,
it can accommodate up to 8 travelers.

A fully equipped kitchen and a bright living room with TV complete the interior design.

The large garden facing the sea offers beautiful fruit trees and a large relaxation area
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125 m2 /7 traveler(s) / “== 3 bedroom(s) / © 2 bathroom(s)

Barbecue E Filter coffee maker Air conditioner Dishwasher

za.| Microwave Parking E Swimming pool TV
Iron Household linen Crib Espresso machine
Washing machine Wifi Oven Sea view
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Localisation




Séphora

+596 596 10 60 55
martinique@villaveo.com
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